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Szanowny Panie PrezYdencie

W imieniu mieszkaric6w Woclawk a i calej spolecznoSci uczniowskiej Szkoly

podstawowej Nr 10 we Wloclawku ul. Starodgbska'21 b, zwracant sig z proSb4 o niezwloczny

remont boiska wielofunkcyjnego mieszczqcego siE na terenie szkoly, a dostEpnego dla

wszystkich mieszkaric6w Wloclawka.

Wielofunkcyjne boisko sportowe stanowi zaplecze sportowe dla uczni6w szkoly, na

kt6rym prowadzone s4 lekcje wychowania frzycz'nego i zajEcia pozalekcyjne w ramach

pfogramu SKS. W godzinach popoludniolvych z boiska korzystaj4 wszyscy chqtni

mieszkaricy Wloclawka, ktorzy chc4 poprawid swoj4 aktywnoS6 fizycznE' Stan boiska na

obecn4 chwilg jest bardzo zly - navierzchnia boiska jest czqsciowo pozywana, siatki

ochronne wok6l boiska sq ztiszczone i uszkodzone. Uprawianie jakiekolwiek aktprnosci

fizycznej na tym obiekcie sportowym mohe skutkowad utrat4 zdrowia lub moZe stanowii

zagro1etiem 2ycia dla dzieci, nNodzieLry i doroslych mieszkaric6w Wloclawka korzystaj4cych

z boiska.
przez kilka lat szkola w ramach swojego budzetu wykonywala drobne naprawy na boisku'

Je6li boisko nie zostanie wyremontowane uczniowie szkoly zostan4 pozbawieni moZliwoSci

uczestniczenia w lekcji wychowania frzacznego na powietrzu (tak zalecanych przez

wszystkich specjalist6w). R6wnie2 w wakacje dzieci i niodzie? bqd4 pozbawieni jedynego

miejsca rekreacyjno - sportowego w Sr6dmie5ciu.

pragng przypomnie6,2e w imieniu mieszkaric6w Wloclawka zvwacalem siE do Pana

prezydenta (w dniu 30.09.2019r.) z proSb4 o ujgcie remontu boiska w budZecie Miasta

Wloclawek na rok 2020 - niezbgdna inwestycja.

Bardzo proszg Pana Prezydenta o przeprowadzetie niezbgdnych remont6w boiska.

Boisko w tym stanie nie moze dalej funkcjonowa6.


